
Verslag overleg met ondernemersvereniging, 28 februari 2017 

 

In januari 2017 heeft er  een gesprek plaatsgevonden tussen diverse raadsleden en het bestuur van 

de ondernemersvereniging  Diezerbrink over de kwaliteit van winkelcentrum Diezerbrink. Aan de 

ondernemersvereniging is geadviseerd om de wethouder te benaderen om zo ook bij het college 

hun wensen voor te leggen. Onderstaand het verslag van het gesprek dat wethouder de Heer op 28 

februari j.l had met de ondernemersvereniging.  

 

De winkeliersvereniging heeft haar zorg geuit over de ‘teruggang’ van het gebied. Zowel in fysiek als 

sociaal economisch opzicht. Volgens de winkeliers moet het winkelgebied hoognodig worden 

aangepakt. Dan wordt het winkelgebied ook weer aantrekkelijker voor nieuwe partijen. In de bijlage 

een overzicht van  de veranderingen die men graag doorgevoerd wil hebben. 

 

De wethouder is van mening dat winkelgebied Diezerbrink een belangrijk winkelgebied in Zwolle is, 

ook door haar ligging net buiten de binnenstad als aanloop voor de binnenstad. Vergelijkbaar met de 

Assendorperstraat. Bovendien is het een bijzonder winkelgebied vanwege het relatief groot aantal 

zelfstandige ondernemers. In de uitwerking van de strategische visie voor de binnenstad wordt ook 

nadrukkelijk de link gelegd met beide (aanloop) winkelgebieden. 

 

De wensen van de winkeliers zijn duidelijk. Voor de inwilliging van de wensen zijn echter  

verschillende tonnen nodig. Die zijn er op dit moment niet. 

 

De wethouder adviseert om eerst een samenhangend plan te maken. Hoe zien de winkeliers het 

winkelgebied en waar wil men op de lange termijn naar toe. Op basis van deze visie kan vervolgens 

bepaald worden wat belangrijk is om aan te pakken: w at heeft op de korte termijn topprioriteit en 

wat is voor de lange termijn van belang. En waar zitten de quick-wins.  

 

Afgesproken wordt dat er de komende maanden een plan wordt gemaakt en een agenda wordt 

opgesteld. De gemeente zal de winkeliersvereniging hierbij helpen middels ambtelijke 

ondersteuning bij het opstellen van dat plan en de agenda. De eerste bijeenkomst is gepland op 21 

maart. 

Als het plan en de agenda gereed is zal dit worden aangeboden aan college en raad. 

 



Om de raad te informeren over de uitkomsten zal op basis van het verslag een informatienota naar 

de raad worden gestuurd. 


